
 

FAGMØTE LANGRENN  
Lørdag 13. mai 2023 kl.10.00-14.00  

Foreløpig innhold: 
 
1. NNM som en inspirasjons- og rekrutteringsarena 
Hammerfest Skiklubb presenterer sitt arbeid med NNM, en stor suksess og folkefest! 
Hva erfarte de som andre klubber i Finnmark kan ta med seg i sitt arbeid med arrangement, 
og som kan være en inspirasjon for kommende NNM-arrangører i Finnmark? 
 
2. Kautokeino IL – med 16 skiløpere på tur! 
Kautokeino IL har hatt en stor økning i skiløpere, og har på enkelte kretsrenn i vinter hatt 16 
deltakere! Hva er årsaken, og hva kan vi lære av dem?  
 
3.  KOS – Fra barn til ungdom.  
Kirkenes & Omegn Skiklubb er opptatt av arbeidet som må gjøres for å klare å beholde de 
yngste løperne også når de blir ungdommer! 
Hva har de gjort, hva har de erfart og hva kan vi andre lære av dem? 
 
4.  Ferske erfaringer om Finnmark! 
Skiklubbutvikler Espen Rognli kommer med sine erfaringer etter sine besøk hos klubber i 
Finnmark. Hva er veien videre? 
 
5. Panelsamtale: Langrenn i Finnmark – hvordan ser framtiden ut? 
Panelleder:    Roger Finjord 
I panelet: 
Hammerfest Skiklubb: Karoline Seppola Brøndbo/Tom Eirik Lysmen Jakobsen 
Kautokeino IL:   John Bjørgård 
Kirkenes & Omegn skiklubb: Hilde Michelsen 
Kretsleder:    Thomas Darell 
Skiklubbutvikler:   Espen Rognli 
 
Gjennom drøftinger i panelet, og gjennom innspill fra salen peker vi retning på 
langrennssporten i Finnmark! 

  



 
6. Planlegging av sesongen 2023-2024, med bakgrunn i erfaringer fra 2022-2023: 
 - Terminliste 
 - Renn i kretsregi; arrangører, renntyper, øvelser, distanser, klasser etc. 

- Arrangørmalen  
 - Skicupen 
 - Samlinger 
 - Nasjonale og regionale renn 

- Renn i klubbregi;  
Hvordan utnytte skicupene i større grad, både på gjennomføring, og som 
inspirasjon til økt klubbdeltakelse 

 
 


